
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 134 af 1. december 2021 (alm. del). 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Morten Hedegaard Rasmussen 

  

13. december 2021 
J.nr. 2021 - 9250 

 

Offentligt
SAU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 134

Skatteudvalget 2021-22



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for udgifterne til en permanentliggørelse af skattefradraget på 130 

pct. til virksomhedernes F&U-udgifter, hvor man fjerner loftet på fradraget helt? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da der er behov for en nærmere 

analyse af de oplysninger om anvendelsen af fradraget, som selskaberne har indmeldt til 

skattemyndighederne for indkomståret 2020. Et endeligt svar forventes fremsendt i ja-

nuar 2022. 
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